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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 2)

В БТПП се проведе среща между председателя Цветан Симеонов и делегация от търговско – промишлената и
земеделска палата на Понт Ноар, Република Конго. По време на разговора председателя на конгоанската
търговска палата, Силвестре Мавоуенцела изрази благодарност при предварителната организация за
посещението в България на екипа на българското посолство в Нигерия отговарящо и за Конго. В състава на д... 

Столичани са информирани и взискателни, когато търсят жилище, а това стимулира качественото строителство,
казва изпълнителният директор на АРТЕКС ИНЖЕНЕРИНГ АД Арх. Весела Мирянова е изпълнителен директор,
мажоритарен собственик и председател на Съвета на директорите на АРТЕКС ИНЖЕНЕРИНГ АД. Завършила е
строителния техникум "Христо Ботев" в София със златен медал, архитектура в УАСГ, отново с отли... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

В БТПП се проведе среща между председателя Цветан Симеонов и делегация от търговско – промишлената и
земеделска палата на Понт Ноар, Република Конго. По време на разговора председателя на конгоанската
търговска палата, Силвестре Мавоуенцела изрази благодарност при предварителната организация за
посещението в България на екипа на българското посолство в Нигерия отговарящо и за Конго. В състава на д... 

За около 30 години стокооборотът между България и Германия е нараснал 16 пъти, българският износ - 23 пъти.

Заглавие: Среща с ръководството на Палатата по търговията, индустрията и селското стопанство на Понт Ноар,
Република Конго
Дата: 19.09.2023 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Арх. Весела Мирянова: София е жив град, но ефективен център и скучни квартали не е формулата за
една амбициозна столица
Дата: 19.09.2023 08:52
Медия: 24 Часа

Заглавие: Среща с ръководството на Палатата по търговията, индустрията и селското стопанство на Понт Ноар,
Република Конго
Дата: 19.09.2023 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: За около 30 години стокооборотът между България и Германия е нараснал 16 пъти, а българският
износ - 23 пъти
Дата: 19.09.2023 07:00
Медия: Българска телеграфна агенция
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Това каза в интервю за БТА Митко Василев, главен управител на Германо-българската индустриално-търговска
камара (ГБИТК). Разговорът ни е във връзка с предстоящото на 20 септември честване на 30 години официално
представителство на германската икономика в България, което ще се проведе в София... 

Новият Дигитален портал на ПроКредит Банк изцяло заменя физическото посещение в банков клонПълната
дигитализация на обичайното ни ежедневие все още предстои, но много и различни дигитални решения вече са
част от живота ни, често без да си даваме сметка за тях. От разплащане с виртуален ПОС терминал, през
електронна резервация за полет или лекар, до дистанционно управление на цялото домакинство. Ин... 

Радев заяви, че приоритет на национално равнище е превръщането на България в иновативна, умна, зелена,
дигитална и свързана странаНапредъкът в областта на цифровите иновации в последно време позволи на
България да влезе в топ 3 на иновативните икономики. Това заяви вчера президентът Румен Радев на проява в
кулоарите на Общото събрание на ООН. Президентът не цитира източника на проучването, според ... 

Нашите учени са сред водещите във важни сфери като математика, физика, химия, инженерство, обяви още
той"Напредъкът в областта на цифровите иновации в последно време позволи на България да влезе в топ 3 на
иновативните икономики." Това заяви вчера президентът Румен Радев на проява в кулоарите на Общото събрание
на ООН. Президентът не цитира източника на проучването, според което страната ни се на... 

Паралелните дистрибутори спазват закона и настояват той се приложи в цялата си строгост към тези, които го
нарушават. Това гласи позиция до медиите на Българската асоциация за развитие на паралелната търговия с
лекарствена (БАРПТЛ) по повод оповестените от председателя на Комисията по здравеопазването Костадин
Ангелов констатации от проверка на ДАНС. Преди седмица Ангелов съобщи, че проверка на аг... 

Villeroy & Boch обяви, че придобива компаниите, част от Ideal Standard Group, заради тяхното регионално
присъствие, продажбени стратегии и продуктово портфолио, поставящи основите за силно пазарно
позициониране и допълнителен растеж. След приключване на трансакцията интегрираната компания ще стане
един от най-големите производители на продукти за баня в Европа. Цената на сделката е определена ... 

Български фирми могат да бъдат подпомогнати с евросредства, за да произвеждат соларни панели за Германия и
по този начин нашата страна би се превърнала в алтернатива на Китай като доставчик. Това каза пред Money.bg

Заглавие: Повече време за истински бизнес
Дата: 19.09.2023 09:15
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Радев от Ню Йорк: България е в топ 3 на иновативните икономики в света
Дата: 19.09.2023 11:20
Медия: iNews

Заглавие: Радев се хвали в ООН без да посочва източник: България влезе в топ 3 на иновативните икономики в
света
Дата: 19.09.2023 10:03
Медия: Клуб Z

Заглавие: Паралелните дистрибутори на лекарства: Защо не са наложени санкции на фирмите, които незаконно
са изнасяли медикаменти?
Дата: 19.09.2023 11:57
Медия: OFFNews

Заглавие: Идеал Стандарт – Видима има нов собственик
Дата: 19.09.2023 11:41
Медия: Industry Info

Заглавие: Германски депутат: Можем да започнем да купуваме соларни панели от България
Дата: 19.09.2023 11:30
Медия: Money.bg
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членът на Комисиите по енергетика и по въпросите на ЕС в Бундестага Бернхард Херман. Политикът от "Зелените"
беше категоричен, че изкопаемите горива в момента носят не само геополитичес... 

Министерството на иновациите и растежа се опитва да ребрандира България като място за високотехнологични
иновации, за предприемачество, за иновации и технологичен трансфер. Това заяви проф. д-р Георги Ангелов,
заместник-министър на иновациите и растежа при откриването на форума за иновации в роботиката и
автономните технологии "Robotics Strategy Forum 2023 - България в дигиталната ера: AI, Автомат... 

Световно известният производител на керамика, порцелан и санитарен фаянс Villeroy & Boch подписа обвързващо
споразумение за придобиване на производствените компании на Ideal Standard Group, която има
представителство и у нас от години. "Идеал Стандарт- Видима" в Севлиево развива пазарите в Източна Европа с
търговските марки Vidima и Ideal Standard. Сделката, която се очаква да бъде завършена в... 

Кадър БТВ "Няколко неистини се въргалят в публичното пространство, като валяк продължават да набират скорост
и стават истина. Това с тежките метали е откровена лъжа. Украйна много отдавна експортира. Тя е от 2017 г.
асоцииран член на ЕС и в Зоната за свободна търговия." Това заяви в интервю за БНР икономистът Евгений Кънев,
който анализира ескалацията на земеделските протести и политическите реакц... 

Глобалният телеком гарантира на клиентите си още по-високи нива на информационна сигурност и
неприкосновеност на личните данни Глобалната телекомуникационна компания Нетера успешно защити и
придоби сертификата ISO/IEC 27701:2019 като разширение на стандарта ISO/IEC 27001, който вече притежава и
прилага от години. С новия сертификат компанията обезпечава най-високи нива на информационна сигурност и... 

Това прогнозира Бундесбанк, вземайки предвид последните данни за икономиката на странатаГерманската
икономика вероятно ще се свие през това тримесечие, тъй като индустрията е в рецесия, а частното потребление
добавя малко към растежа, каза Бундесбанк в месечен икономически доклад, цитиран от "Ройтерс". Най-голямата
икономика в Европа претърпя кратка рецесия в началото на годината и отбеляза стабил... 

Икономиката на Испания се е възстановила от шока, причинен от пандемията от КОВИД-19, повече, отколкото
сочеха по-рано оценки на испанската статистика. Според най-новите, преразгледани нагоре данни на
Националния статистически институт (INE), брутният вътрешен продукт (БВП) на Испания се е повишил с 6,4 на сто

Заглавие: Министерството на иновациите и растежа се опитва да ребрандира България като място за
високотехнологични иновации
Дата: 19.09.2023 11:16
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Villeroy & Boch придобива Ideal Standard
Дата: 19.09.2023 11:15
Медия: Скандал

Заглавие: Икономист: ГЕРБ и ДПС стоят зад протестите на зърнопроизводителите, чакаха да продадат скъпо
слънчогледа и сега не могат
Дата: 19.09.2023 11:10
Медия: Petel.bg

Заглавие: Нетера придоби нов сертификат по ISO
Дата: 19.09.2023 11:05
Медия: My PR

Заглавие: Германската икономика ще се свие през 3-ото тримесечие
Дата: 19.09.2023 08:07
Медия: Economy

Заглавие: Икономиката на Испания е нараснала повече от първоначалните оценки през 2021 и 2022 г.
Дата: 18.09.2023 16:59
Медия: Българска телеграфна агенция
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през 2021 г., както и с 5,8 на сто през 2022 г., при първоначално отчетените за всяка от... 

Община Борован стартира изпълнение на нов инфраструктурен проект за реконструкция и рехабилитация на
улици в община Борован На 14.09.2023г. Кметът на Община Борован – инж. Десислава Тодорова подписа
Административен договор № BG06RDNP001-7.017-0055-C01 с Държавен фонд "Земеделие" за предоставяне на
безвъзмездна финансова помощ по проект "Реконструкция и рехабилитация на улици в община Борован" по П... 

Масовото теглене на пари от банките стряска инвеститорите и подлага на изпитание регулаторите, затова е време
да преосмислим финансовата система на Америка. Едно старо решение, някога смятано като раково заболяване
за спестовните институции, сега може да се окаже подходящото лечение На втория етаж на офис сграда в
предградията на Феърфийлд, щата Ню Джърси, недалеч от междущатската магистрала "80" ... 

Българската асоциация на заведенията (БАЗ) вече е член на Съюза за стопанска инициатива. Асоциацията, в
която членуват над 300 фирми с повече от 1500 заведения у нас, припозна ССИ като доверен партньор, който
може да защитава интересите и да търси своевременни решения на проблемите в сектора. Предизвикателствата
и заплахите пред бранша са много. Връщането на 20% ДДС е едно от тях. Планираното вдиг... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

В БТПП се проведе среща между председателя Цветан Симеонов и делегация от търговско – промишлената и
земеделска палата на Понт Ноар, Република Конго. По време на разговора председателя на конгоанската
търговска палата, Силвестре Мавоуенцела изрази благодарност при предварителната организация за
посещението в България на екипа на българското посолство в Нигерия отговарящо и за Конго. В състава на д... 

Госпожо Борислава Гицова*, завърнахте се от Лисабон където бяхте с учители по програмата "Еразъм". Посетихте
иновативно училище където станахте свидетели на ползите от въвеждането на технологии в преподаването.
Разкажете какъв е опитът на португалското образование. Борислава Гицова:Имах възможност да посетя едно
иновативно училище, което се намира в Лисабон. Още с първите стъпки вътре усещането бе... 

Тенденциите в производствената индустрия са за продължаващ растеж, посочват от браншаВ производствения

Заглавие: КМЕТЪТ НА ОБЩИНА БОРОВАН ПОДПИСА АДМИНИСТРАТИВЕН ДОГОВОР С ДЪРЖАВЕН ФОНД
"ЗЕМЕДЕЛИЕ"
Дата: 19.09.2023 12:25
Медия: Модерна Враца

Заглавие: Някои ги предпочитат горещи
Дата: 19.09.2023 12:03
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Българската асоциация на заведенията е новият член на ССИ
Дата: 19.09.2023 10:53
Медия: Труд

Заглавие: Среща с ръководството на Палатата по търговията, индустрията и селското стопанство на Понт Ноар,
Република Конго
Дата: 19.09.2023 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Как в Португалия правят дигитално образование
Дата: 19.09.2023 10:37
Медия: Marginalia

Заглавие: Заплати в производството у нас застигат тези в IT сектора
Дата: 19.09.2023 11:32
Медия: Инвестор.БГ
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сектор у нас към момента търсенето на технически кадри – инженери, оператор-техници, е засилено. Очаква се
секторът да последва IT сферата като тенденции и да се очертае голямо търсене за малко кадри, които ще вдигнат
очакванията си за възнаграждения. Това коментираха Галина Попова, главен HR кон... 

Лидерът на СДС Румен Христов, който от години е член на парламентарната комисия по земеделие, говори пред
OFFNews по темата за субсидиите на зърнопроизводителите. Защо повече европейските аграрни субсидии се
дават на зърнарите, а не на, да речем, млекопроизводителите, животновъдите? Кой и кога е решил така да се
раздават? Ние спазваме правилата на Европейския съюз, а именно - изплащаме субсидия н... 

Директивата за прозрачност на заплащането задължава компаниите служителите да могат да сравняват
заплатите си и да съобщават за разлики, основани на пола Пенсиите на жените у нас за стаж и възраст са с над
20% по-ниски от тези на мъжете, посочват от КНСБ В световен мащаб разликата в заплащането между мъжете и
жените е около 20%. Напредъкът в намаляването ѝ е бавен. Въпреки че равното заплащане на ... 

В битката за кметския стол в столицата влиза един от най-скандалните бизнесмени на прехода - Красимир
Стойчев. Той е между първите българи, забогатели след Десети ноември, създател е на фирма "Трон", на Капитал
банк, на сдружението на едрия капитал "Г-13", на вестник "Стандарт" и "7 дни спорт". През 1994 г. основава и е
първи собственик на мобилния оператор Мобилтел, настоящият А1. Създател е на к... 

Преди са ги наричали чифликчии. Днес те са едри земевладелци, забогатели основно от европейски субсидии и
набрали достатъчно сила да се опитат да променят правилата на играта в своя полза, пише Иво
Беров.Зърнопроизводителите започнаха национални протестиСнимка: Borislav Troshev/AA/picture alliance Не само
от латиноамерикански писатели (Маркес, Жорж Амаду, Исабел Алиенде), но и от световните иконом... 

Изкуственият интелект продължава да навлиза все по-детайлно и практически в сфери, за които само преди
месеци се е говорило теоретически. Развитието вече е по-регламентирано и структурирано от началния период на
експериментиране, като в България има качествена промяна в опитите на фирмите да въведат технологията, а IT
бизнесът усилено споделя опит и информация. Това ще даде на България много серио... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

В БТПП се проведе среща между председателя Цветан Симеонов и делегация от търговско – промишлената и

Заглавие: Румен Христов: Зърнарите станаха твърде големи и богати, наистина имат майбаси
Дата: 19.09.2023 11:12
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: ЕС дава нова надежда за равно заплащане на жените и мъжете
Дата: 19.09.2023 08:00
Медия: Dunavmost

Заглавие: КРАСИМИР СТОЙЧЕВ Е КАНДИДАТ НА "ПАРТИЯ НА ЗЕЛЕНИТЕ" ЗА КМЕТ НА СОФИЯ
Дата: 19.09.2023 12:46
Медия: 5GMedia

Заглавие: Едрите земевладелци в България: как забогатяха и какво искат
Дата: 19.09.2023 12:21
Медия: Дойче Веле

Заглавие: IT специалист: Програмистите в България получават по-големи заплати от техните колеги в Германия
Дата: 19.09.2023 10:30
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Среща с ръководството на Палатата по търговията, индустрията и селското стопанство на Понт Ноар,
Република Конго
Дата: 19.09.2023 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://www.smolyan.bgvesti.net/news/572610/rumen-hristov-zarnarite-stanaha-tvarde-golemi-i-bogati-naistina-imat-maybasi
https://www.dunavmost.com/novini/es-dava-nova-nadezhda-za-ravno-zaplashtane-na-zhenite-i-mazhete
https://5gmedia.bg/34490/krasimir-stoychev-e-kandidat-na-partiya-na-zelenite-za-kmet-na-sofiya
https://www.dw.com/bg/edrite-zemevladelci-v-blgaria-kak-zabogataha-i-kakvo-iskat/a-66851577
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/IT-specialist-Programistite-v-Bulgariya-poluchavat-po-golemi-zaplati-ot-tehnite-kolegi-v-Germaniya-1829671
https://www.bcci.bg/news/19769


земеделска палата на Понт Ноар, Република Конго. По време на разговора председателя на конгоанската
търговска палата, Силвестре Мавоуенцела изрази благодарност при предварителната организация за
посещението в България на екипа на българското посолство в Нигерия отговарящо и за Конго. В състава на д... 

Тези 10-15 дни на пътя "Камино" ни промениха изцяло - вдъхнаха ни нови сили, опознахме се още по-добре,
видяхме много интересни неща. Това казаха Максим Бехар и Венета Писарска на премиерата на книгата им
"Пътят Камино. Бързо, лесно и за удоволствие" тази вечер. Двамата разказаха, че идеята за заглавието на
пътеводителя се е появила още с решението им да опишат собственото си пътешествие в книга, ... 

Председателят на партия "Възраждане" Костадин Костадинов коментира в своя профил във Фейсбук, че дронът
край Тюленово е украински. По думите му, ако беше руски, то посланикът на Руската федерация у нас Елеонора
Митрофанова е щяла да бъде буквално екстрадирана. Ето и целия пост на Костадинов: Военният дрон, открит край
Тюленово, се оказа украински. Магаренко сви уши и се направи на приятно разсеян.... 

Снимка: МВнР Днес се навършват 120 години от установяването на дипломатически отношения между България и
САЩ. За първи път дипломатически отношения между двете държави са установени на 19 септември 1903 г., сочат
данните на отдел "Справочна" на БТА. Тогава Джон Джаксън връчва акредитивните писма на княз Фердинанд като
пръв държавен представител на САЩ в София. На 24 март 1910 г. САЩ признават неза... 

Нарасналата руска агресивност към Украйна и Западния свят, даде възможност на Вашингтон да оцени мястото
на България на геополитическата карта. Това заяви пред БГНЕС дипломатът от кариерата Елена Поптодорова,
вицепрезидент на Атлантическия клуб и посланик на България в САЩ в (2002 – 2008 г.) и (2010 – 2016 г.). На 19
септември се навършват 120 години от установяването на дипломатически отношения м... 

Политическа партия "Партия на Зелените" Гражданска платформа "Власт в Хората" На 20 септември, сряда, от
10.00 часа, в пресклуба на БТА, политическа партия "Партия на Зелените" и гражданска платформа "Власт в
Хората" ще представят своя кандидат за кмет на София Красимир Стойчев, както и част от кандидатите за
общински съветници и районни кметове. Освен това ще бъде обявена и програмата за управл... 

Теоретично е възможно да не бъде образувано досъдебно производство и да не бъде повдигнато обвинение
срещу полицая, стрелял по 18-годишния крадец в София. Назначена е токсикологична експертиза, за да се
установи липсата или наличието на алкохол и наркотични вещества. Предстои да бъдат назначени балистични,

Заглавие: Дните на пътя "Камино" ни промениха изцяло, казаха Максим Бехар и Венета Писарска
Дата: 19.09.2023 11:07
Медия: Съюз на българските журналисти

Заглавие: Костадинов: Дронът до Тюленово е украински, ако беше руски, щяхме да скъсаме отношения с Русия
Дата: 19.09.2023 11:03
Медия: Informiran.net

Заглавие: Днес се навършват 120 години от установяването на дипломатически отношения между България и
САЩ
Дата: 19.09.2023 09:30
Медия: Военен Телевизионнен Канал

Заглавие: Елена Поптодорова: САЩ оцениха България на фона на нарасналата руска агресивност
Дата: 19.09.2023 07:31
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Партия на зелените издига Красимир Стойчев за кмет на София
Дата: 19.09.2023 11:29
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Полицаят стрелял по 18-годишния крадец може и да не получи обвинение
Дата: 19.09.2023 11:21
Медия: News.bg

http://sbj-bg.eu/article/details/56061/Dnite+na+patya+Kamino+ni+promeniha+iztsyalo%2C+kazaha+Maksim+Behar+i+Veneta+Pisarska
https://www.informiran.net/%D0%BA%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B4%D1%80%D0%BE%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%B4%D0%BE-%D1%82%D1%8E%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BE-%D0%B5-%D1%83%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%B8/
https://armymedia.bg/2023/09/19/%D0%B4%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D1%81%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D1%8A%D1%80%D1%88%D0%B2%D0%B0%D1%82-120-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D1%83%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D1%8F/
https://bgnes.bg/news/elena-poptodorova-sashch-otsenikha-blgariia-na-fona-na-narasnalata-ruska-agresivnost-/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/525417-partiya-na-zelenite-izdiga-krasimir-stoychev-za-kmet-na-sofiya
https://news.bg/crime/politsayat-strelyal-po-18-godishniya-kradets-mozhe-i-da-ne-poluchi-obvinenie.html


физико-химични, съдебно-медицински, видео-технически експертизи. На брифинг пред журналисти ... 

"Посланик Мертен проведе опознавателна среща с министъра на земеделието и храните Кирил Вътев. Те
обсъдиха начини за задълбочаване на нашето двустранно партньорство в областта на селското стопанство и
търговията, насърчаване на сътрудничеството в областта на иновациите в селското стопанство по отношение на
климата и подобряване на общата ни продоволствена сигурност". Това прессъобщение публикува а... 

УКАЗ № 167 На основание чл. 98, т. 4 от Конституцията на Република България ПОСТАНОВЯВАМ: Да се обнародва
в "Държавен вестник" Законът за изменение и допълнение на Закона за електронното управление, приет от 49-
ото Народно събрание на 8 септември 2023 г. Издаден в София на 13 септември 2023 г. Президент на
Републиката: Румен Радев Подпечатан с държавния печат. Министър на правосъдието: Атанас Слав... 

Наредба за изменение и допълнение на Наредба № 4 от 2018 г. за условията и реда за изплащане, намаляване
или отказ за изплащане, или за оттегляне на изплатената финансова помощ за мерките и подмерките по чл. 9б, т.
2 от Закона за подпомагане на земеделските производители (обн., ДВ, бр. 48 от 2018 г.; изм., бр. 74 от 2019 г., бр.
64 и 108 от 2020 г., бр. 34 и 83 от 2021 г., бр. 35 от 2022 г. и бр. ... 

Протестите на земеделските производители, които започнаха вчера в цялата страна, продължават в София днес.
Тракторите пристигат цяла нощ от страната и в 10:00 часа ще са вече на бул. "Ботевградско шосе". Очаква се да
пристигнат 600 трактора. Очаква се решението на Столична община за придвижване към Народното събрание.
Това ще стане след протеста на синдикатите, които са насрочени за целия ден, зая... 

Строителството на сгради само за наематели е нова тенденция за пазара в България, разказаха брокери на
имоти. Подобна практика съществува в редица страни, като например във Великобритания Строителството на
сгради само за наематели е нова тенденция за пазара в България, разказаха брокери на имоти. Подобна
практика съществува в редица страни, като например във Великобритания. Най-често по света собс... 

Българският вицепрезидент г-жа Илияна Йотова откри неотдавна проект по съвместна българо-китайска
инвестиция. Реализираният с китайски инвестиции проект е в "Свилоза" АД в град Свищов и представлява
електроцентрала за производство на електрическа и топлинна енергия от отпадна биомаса. След официалното

Заглавие: Американският посланик на среща със земеделския министър преди решението за вноса на
украинско зърно
Дата: 19.09.2023 12:04
Медия: Informiran.net

Заглавие: Закон за изменение и допълнение на Закона за електронното управление
Дата: 19.09.2023 12:51
Медия: Държавен вестник

Заглавие: Наредба за изменение и допълнение на Наредба № 4 от 2018 г. за условията и реда за изплащане,
намаляване или отказ за изплащане, или за оттегляне на изплатената финансова помощ за мерките и
подмерките по чл. 9б, т. 2 от Закона за подпомагане на земеделските производители
Дата: 19.09.2023 12:51
Медия: Държавен вестник

Заглавие: Протестиращите зърнопроизводители блокират входовете на София днес
Дата: 19.09.2023 09:00
Медия: Български Фермер

Заглавие: Строят сгради само за наематели
Дата: 19.09.2023 11:15
Медия: Econ

Заглавие: Инж. Михаил Колчев: Сътрудничеството с Китай отваря нови хоризонти пред българската индустрия
Дата: 19.09.2023 13:00
Медия: 24 Часа

https://www.informiran.net/%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BA-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D1%81-%D0%B7/
https://dv.parliament.bg/DVWeb/showMaterialDV.jsp?idMat=199540
https://dv.parliament.bg/DVWeb/showMaterialDV.jsp?idMat=199615
https://www.bgfermer.bg/Article/15555336
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%A1%D1%82%D1%80%D0%BE%D1%8F%D1%82-%D1%81%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8_l.a_i.802779_at.10.html
https://www.24chasa.bg/biznes/article/15557118


откриване на проекта, специално за КМГ разговаряме с инж. Михаил Колчев - Изпълнителен директор н... 

Съветът на ЕС официално назначи за нов еврокомисар от България. В съобщението на Съвета се отбелязва, че
назначението на Иванова е по общо съгласие с председателя на Европейската комисия Урсула фон дер Лайен.
Стъпката е формалност, след като миналата седмица Европейският парламент прие кандидатурата ѝ. В
гласуването в пленарната зала в Страсбург на 12 септември 522 евродепутати дадоха гласове "за"... 

Заглавие: Съветът на ЕС официално назначи Илиана Иванова за еврокомисар
Дата: 19.09.2023 12:00
Медия: Actualno.com

https://www.actualno.com/europe/syvetyt-na-es-oficialno-naznachi-iliana-ivanova-za-evrokomisar-news_2058219.html
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